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1. Opening en mededelingen

De VOORZITTER heet allen welkom, speciaal de nieuw verkozen raadsleden. De 
verkiezingen hebben hun werk gedaan. Van hen allemaal is door de Commissie 
Geloofsbrieven geconstateerd dat er geen belemmeringen zijn voor hun installatie. 
Bij raadsbesluit van 29-3-2022 is hun benoeming aanvaard. Als alles goed is nemen zij 
zitting tot maart 2026. Als burgemeester is hij in de raad technisch voorzitter, die boven 
de partijen staat. Hij stemt dan ook niet mee. Een burgemeester stemt wel mee in het 
college. De aanwezigheidslijst is door allen getekend. 

Als enige mededeling staat burgemeester UITDEHAAG even stil bij het feit dat momenteel 
veel Texelaars in Oudeschild bezig zijn om alles voor vrijdag gereed te maken, voor de 
opvang van een aantal vluchtelingen uit Oekraïne. Het is mooi om ons te realiseren dat 
onze gemeenschap op zo’n moment in grote getale klaar staat.

2. Installatieceremonie

De gekozen raadsleden leggen één voor één naar keuze de eed ‘zo waarlijk helpe mij God 
almachtig’ of de belofte ‘dat verklaar en beloof ik’ af, na de door de burgemeester 
voorgelezen tekst over de rechten en plichten verbonden aan in dienst treden van de 
overheid. Alleen raadslid RUTTEN kiest voor de eed, de anderen voor de belofte. 

3. Toespraak burgemeester 
Burgemeester UITDEHAAG blikt hierna terug op zijn eerste periode als burgemeester. 
Inmiddels is hij herbenoemd voor een tweede periode. Er waren af en toe spannende,  
lastige, en voor sommigen vervelende zaken aan de orde. Er is veel gebeurd, er zijn grote 
besluiten genomen. Het nieuwe gemeentehuis staat alweer ruim 10 jaar en er is veel in 
de omgeving gebouwd: nieuwe sporthal, atletiekbaan, OSG gerenoveerd, OCT en Artex 
dadelijk in nieuwe behuizing. Er is veel waar we met z’n allen trots op mogen zijn. 
Kijkend naar andere gemeenten in het land, als je dan bedenkt wat we hier hebben aan 
voorzieningen enz., dan is het hier toch een heel mooie plek om te wonen, werken en 
verblijven. Nieuwe mensen zeggen: wat is het hier ongelooflijk efficiënt georganiseerd. 
Toch staan we komende jaren voor veel uitdagingen; Texelaars zijn van heel veel doen, 
maar eigenlijk moeten we eerst kijken of we het wel eens zijn over waar we naar toe 
willen. Daar moeten we meer samen van tevoren over nadenken. Het politieke debat zal 
dan levendiger worden, met minder frustraties. Goede voorbereiding zie hij dan ook als 
uitdaging. Andere trends zijn: het grote punt van huisvesting. Er is al veel voorbereid 



voor nieuwe woningen, nieuwe bestemmingsplannen, enz. Het tekort aan 
arbeidskrachten hangt er deels mee samen, maar we moeten ons niet alleen op 
huisvesting richten. Het is bijv. ook moeilijk een 
huisarts/tandarts/politie/zorgpersoneel/leerkrachten, enz. te vinden. Die discussie 
moeten we ook met het bedrijfsleven voeren. Betaalbare huizen bouwen is één, maar 
ook denken aan slimmere, nieuwe concepten en oplossingen. Zo ziet hij robots i.p.v. 
obers. Hij gaat graag die discussie aan. De 60-plussers vormen een grote groep, en zijn 
veel mobieler. Dat is geen doemscenario, maar we moeten oppassen niet in de situatie 
terecht te komen dat 80-plussers geen adequate zorg en woning krijgen. In de regio Kop 
van Noord-Holland en met de Waddeneilanden werken we intensief samen, om onze 
belangen in Den Haag te behartigen. Alle samenwerkingsverbanden zijn hard nodig, als 
het gaat over de positie van Texel, want we zitten vaak tussen ‘tafellaken en servet’. Dat 
trekt een flinke wissel op onze organisatie als het gaat over bijv. duurzaamheid. In 
antwoord op de woorden van de Commissaris van de Koning, besluit de heer Uitdehaag 
met de woorden dat de raad actief zal moeten inspelen op de vergrijzing, óók in het 
gemeentehuis.
Wat er allemaal aankomt: o.a. vervanging van de installaties van de veerhavens; een 
continue, veilige, snelle verbinding is heel belangrijk. Daarbij moeten we de ambities van 
Den Helder respecteren. Ze maken stappen met Marine, provincie en gemeentes op het 
gebied van waterstof en duurzame energie. Het is dus intensief samenwerken zonder de 
ontwikkelingen bij elkaar in de weg te zitten. Dat vergt regionaal afstemmen, ook in de 
buurgemeentes. 
Ideeën om dingen met de nieuwe raad anders te gaan doen zijn o.a. scherpe 
raadsvoorstellen schrijven. Hij wil 3 raadsleden vragen een ‘zilveren pen’ uit te reiken 
aan de ambtenaar die de beste voorstellen heeft geschreven. Voor de nieuwe raadsleden 
vertelt hij het verhaal van de apen en de waterstraal. Het is zaak kritisch te zijn op de 
macht der gewoonte. De burgemeester wil daarom vragen iedere maand  3 punten op te 
schrijven ‘waarom doen we dit zo’. Ook wil hij graag met de nieuwe raadsleden een keer 
1 op 1 nader persoonlijk kennismaken.
Hierna wordt een groepsfoto van de nieuwe raad gemaakt. 

4 Sluiting
De VOORZITTER sluit de vergadering om 20.20 uur. 

Ondertekening

Vastgesteld in de openbare raadsvergadering van 24-05-2022,

De griffier, De voorzitter,




